





The Second International Conference on Hong Kong Studies from a Cross-Disciplinary Perspective

第二屆「跨學科視角下的香港」國際學術研討會

We invite submissions of research papers from all disciplines related to Hong Kong Studies. We also welcome papers that offer insights or implications relevant to Hong Kong. Submissions may be in either English or Chinese.

Abstract/paper submission: https://forms.gle/UwFkSxx3Pr44KnWL7

Deadline for abstract submission: 31 May 2025 (Saturday)

Date of result notification: 7 June 2025 (Saturday)

Deadline for full paper submission (optional): 28 June 2025 (Saturday)

Dates of the conference: 11 July 2025 (Friday) @Hong Kong Shue Yan University;

12 July 2025 (Saturday) @Gratia Christian College

For inquiries, please contact intlcon.hkstudies@gmail.com

誠邀提交各學科與香港相關之研究論文,亦歡迎其他與香港相關議題的見解 或啟示的研究。論文可採用英文或中文撰寫。

提交論文摘要/全文: https://forms.gle/UwFkSxx3Pr44KnWL7

論文摘要截止收件日期:2025年5月31日(星期六)

審查結果通知日期:2025年6月7日(星期六)

論文全文截止收件日期(可選):2025年6月28日(星期六)研討會舉行日期:2025年7月11日(星期五)@香港樹仁大學;

2025年7月12日(星期六)@宏恩基督教學院

若有任何疑問,歡迎電郵 intlcon.hkstudies@gmail.com

Co-Organizers:

Business, Economic and Public Policy Research Centre, Department of Economics and Finance, Hong Kong Shue Yan University Gratia Christian College

Leung Po Chuen Research Centre for Hong Kong History and Humanities, Department of History, The Chinese University of Hong Kong

合辦機構:

香港樹仁大學經濟及金融學系商業、經濟及公共政策研究中心

宏恩基督教學院

